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ZAPISNIK 

 

Sastanak Izvršnog odbora  NCS-a Županijskih cesta Zagrebačke Županije  

 

Sastanak je započeo u 8:45 sati. 

  

Prisutni: Anđelko Kasunić, Miroslav Klarić, Filip Gotal, Danijel Čupar, Ivan Bobek, Bonislav 

Margić, Boris Bedeković, Marko Šulić  

  

Zapisničar: Katarina Valerijev 

  

Predsjednik NCS-a Anđelko Kasunić je sazvao sastanak Izvršnog odbora Podružnice Županijske 

ceste Zagrebačke županije iz razloga što smo imali pregovore za aneks Kolektivnog ugovora 

od srpnja 2024. godine. 10. 10. 2024. godine smo tražili povećanje osnovice od 12,66% i 25 

eura više kao naknadu za topli obrok. Na tom sastanku je odlučeno da se da rok upravi ŽCZŽ 

da napravi cjelokupnu ponudu povećanja osnovice, a da oni sami poslože koeficijente kako 

smatraju da treba biti, s tim da se dodatak na topli obrok počne isplaćivati odmah. 

Kod pregovora za KU u veljači smo tražili povećanje od 20%, a ispregovarali 15%. Kada bi 

ispregovarali povećanje od 12,66%, odnosno da osnovica bude 650 eura dobili bi sve ukupno 

povećanje od 27,66%, a cilj nam je bilo povećanje od 20%. Dakle, dobili bi više od onoga što 

smo inicijalno tražili. Anketa za štrajk koju je proveo NCS o tome jesu li radnici spremni za 

štrajk je provedena prije ove ponude poslodavca.  

Što se tiče štrajka on nije opravdan niti bi bio moguć za 2% povećanja, a plaćanje tog štrajka 

bi palo na druge podružnice koje sigurno ne bi donijele takvu odluku za tako mali iznos.  

  

Budući da i dalje postoji određeno nezadovoljstvo nekih članova podružnice ŽCZŽ ovim 

pregovorima, smatramo da ukoliko ne postoji povjerenje prema NCS-u, moramo razgovarati 

o tome žele li članovi ostati u Sindikatu ili se pregovori nastavljaju bez NCS-a.  

 

Iz tog razloga je potrebno donijeti odluku o daljnjoj suradnji vodstva NCS-a i podružnice. 

  



Plan NCS-a je da u budućnosti koeficijenti budu uvedeni u Kolektivni ugovor jer to smo 

ispregovarali u većini naših podružnica i smatramo da se to dugoročno pokazalo kao najbolje 

rješenje za radnike.  

  

Na sastanku je dogovoreno da bi potpisali aneks Kolektivnog ugovora ukoliko dobijemo 

povećanje osnovice od 12,66%, čime bi osnovica iznosila 650 eura. 

 

Odluka o ostanku unutar NCS-a nije donesena te se ostavlja za period nakon pregovora. 

 

Zagreb, 9.12.2024. 

  

 

        


